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PROTOKOLL ZON-MÖTE MED HÖGLANDSKLUBBARNA I ANEBY 2016-11-14 
 
Närvarande: Boxholms OK Urban Andersson 
 Eksjö SOK Carina Bergander 
  Christer Johansson 
 Forserums SOK Rohnny Andersson 

  Stellan Ahnström 
 OK 64 Torpa Elisabeth Nayström-Larsson 

  Olof Larsson  
 Nässjö OK Magnus Svensson 
  Helena Karlsson 

 SOL Tranås Göran Nord  
Vivianne Lindstam 

 SOK Aneby  Ola Gustafsson 
   Mikael Fyhr 
Ej närvarande: Annebergs GIF 

 
§  1  

Mikael Fyhr hälsade i egenskap av zonansvarig välkommen till kvällens möte.
 

Inledning

§  2  
I kallelsen fanns ett förslag till punkter att diskutera på mötet. Deltagarna beslutade att ha 

dessa som dagordning. Annat som kom upp under kvällen hänvisades till övriga frågor. 
 

Dagordning

§  3  
Till ordförande för mötet valdes Mikael Fyhr och till sekreterare utsågs Rohnny Andersson.  
 

Funktionärer

§  4  
Årets säsong av ungdomsserien summerades enligt följande:
- Banor och arrangemang under året har varit bra och uppskattade. 
- Lösningen med alla deltävlingarna på våren är trots allt bäst. 
- Prisutdelning kvällstid blir lite stressig, bättre på en dagtävling om möjligt. 
- Debitering av deltagare på öppna banor genom fakturering till klubbarna har fungerat 

bra. Klubbarna har betalat utan påminnelser. Intäkterna från dessa deltagare täcker 
oftast kartkostnaden för hela tävlingen. 

Följande beslöts för säsongen 2017: 
- Serien ska omfatta fem deltävlingar + Lämmeltåget där bara deltagarpoäng utdelas. Tre 

tävlingar räknas sammanlagt som tidigare. 
- Vi fortsätter med klasserna U3 och U4 trots att de inte finns på nationella tävlingar utan 

morsvaras då av H/D 16 Kort och H/D 14 Kort. 
- Prisutdelning hålls i samband med Lämmeltåget. 
- SOK Aneby ansvarar för prisutdelning och Nässjö OK tar fram en lösning så att förtäring 

av något slag kan kombineras med ordinarie försäljning på tävlingen. 
- Ola Gustafsson ställde frågan om en avslutning inte ska vara mer än bara förtäring. Nå-

gon form av tävling mellan zonens ungdomar kan vara viktigt kontaktskapande. Möjlig-
heten får gärna vidareutvecklas. 

- Juryn för hantering av ev. tävlingstekniska problem omvaldes. Den består av Kerstin 
Segersson OK 64 Torpa, Ola Gustafsson SOK Aneby och Marie Nord SOL Tranås. 

I övrigt beslöts att samma regler ska gälla som har gällt för föregående år. Kompletta uppda-
terade bestämmelser för tävlingarna framgår av bilaga 1. 

Tävlingsprogrammet beslöts till följande: 
 Ti 25 apr Eksjö SOK 18.30   

 Ti 2 maj SOL Tranås 18.30  
 Ti 9 maj SOK Aneby 18.30 
 Ti 16 maj Boxholms OK, Staffans Minne Kväll, enligt inbjudan  
 Ti 23 maj Annebergs GIF 18.30 
 Sö 28 maj Nässjö OK, Lämmeltåget 10.00 

Boxholms arrangemang är den nationella sprinttävlingen Staffans Minne. De gör anpass-
ningar i likhet med föregående år så att våra klasser kan genomföras. 

Eftersom Annebergs GIF in deltog på mötet så vet vi inte om de accepterar tilldelningen av en 
tävling enligt ovan. Magnus Svensson kontaktar dem och förhoppningsvis ”förhandlar fram” en 
lösning. 

 
 
 

Ungdomsserien
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§  5  
Magnus Svensson framförde att Nässjö OK planerar ett fortsatt årligt arrangemang av Läm-

meltåget under 2018-2022. Deltagarna uppskattade detta och tillstod att nuvarande upplägg och 
klasser fungerar bra. Nästa års arrangemang är planerat till området kring Åkerskolan. 

 

Lämmeltåget

§ 6  
Årets säsong av våra populära Höglands-OL summerades enligt följande: 
- Deltagarntalet totalt var det högsta någonsin och fem av sex träningar har haft 100 eller 

fler startande. SOK Aneby fick 264 deltagare vilket är den högsta siffran någonsin på en 
Höglands-OL. 

- Banorna ÖM 5 och ÖM 7 erbjöds förutom i skalan 1:7 500 även i 1:10 000 vilket utnyttjades 
av en mindre del av löparna. 

- Boxholms OK arrangerade samtidigt som Tjust 2-dagars. Karl-Johan Norén i klubben 
hade analyserat detta och kommit fram till att ca 15 deltagare bedömts att utebli p.g.a. 
detta. 

Inga förslag på förändringar på utformningen av träningarna framfördes så de ska vara enligt 
bilaga 2 under 2017.  

Programmet bestämdes till följande: 
 Ti 27 juni Eksjö SOK   
 Ti 4 juli Boxholms OK 
 Ti 11 juli Forserums SOK 
 Ti 18 juli Nässjö OK 
 Ti 25 juli Inget Höglands-OL p.g.a. O-Ringen 
 Ti 1 aug SOK Aneby  
 Ti 8 aug Annebergs GIF 

 Ti 15 aug SOL Tranås, sprint 

Vid den avslutande sprinttävlingen läggs fyra banor varav en kan vara lite längre. 
Förutom dessa Höglands-OL-tävlingar så beslutades att även genomföra en liten sprint-cup 

enligt förslag från Nässjö OK. Följande program beslutades: 

 Ti 30 maj Eksjö SOK 
 Ti 13 jun SOK Aneby 
 Ti 20 jun Nässjö OK 

För dessa tävlingar beslutades följande: 
- Anmälan via Eventor eller på tävlingsplatsen 
- Tre banor ska erbjudas 
- Anmälningsavgift 30 kr varav 10 kr ska användas för priser 
- Segrarna tilldelas pris + att ett pris utlottas per bana 
- Varje start ger en lott vid utlottningen 

I övrigt fick idégivaren Måns Lennermo Nässjö OK i uppdrag att skapa en slutlig utformning av 
tävlingarna. 
 

Höglands-OL
 

§  7  
Magnus Svensson har under en följd av år sammanställt ett teknikträningsprogram under vår 

och höst. Han undanbad sig detta för år 2017. I stället beslöts att Nässjö OK vidtalar Måns Len-
nermo att lösa denna uppgift för nästa år. Aktuella tidsperioder är 28 mars-18 april samt 22 aug-
15 sep. 

 

Teknik-träning

§ 8  
Klubbarna i Höglands- och Njudungszonerna har under kommande år tilldelats eller sökt ar-

rangörskapet av ett flertal större tävlingar. Klubbarna i Njudung har inte framfört några önskemål 
om arrangemang varför samtliga hamnade i Höglandszonen. Följande tävlingar kommer därför 
att genomföras: 

2017 Sydsvenska 7-mannakavlen Nässjö OK 16-17/4 
 DM Medel och stafett Eksjö SOK 2-3/9 
2018 GM-helgen Eksjö SOK 

 DM långdistans SOL Tranås 
 DM sprint + sprintkavle SOK Aneby 

Den senare tävlingen var Jönköpingszonen ansvarig för men de önskar avstå då de anordnar 
SM aktuellt år. 

Våra zoner är sedan inte tilldelade några större arrangemang under åren 2019-2020.  
 

Större arrange-
mang i zonen 

§ 9  
Vår zon ska till Förbundsmötet 2018 utse en manlig representant. Inga klubbar hade anmält Förbundmöte
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några förslag till den zonansvarige. Beslutet blev att uppdra åt Eksjö SOK att utse en representant 
för vår zon samt snarast meddela valet till Smålands OF. 
 

§ 10  
Klubbarna beslutade på zon-mötet för två år sedan att uppdraget som zonansvarig ska vara 

rullande mellan klubbarna. För 2017-18 beslutades då att Eksjö SOK ska vara ansvariga. Carina 
Bergander meddelade att hon utsetts av klubben att bära detta uppdrag. Beslutet ska meddelas 
Smålands OF. Hon föreslog också att nästa års Zonmöte förläggs till Eksjö. 

 

Zonansvarig

§ 11  
Mikael Fyhr hade lagt in uppdatering av sändlista på dagordningen. Undertecknad medde-

lade att protokollen alltid i första hand sänds till klubbadresserna via mail. Dessutom sänds det 
till de närvarande på mötet. Mötesdeltagarna fann detta tillräckligt. Inbjudan och protokoll sänds 
till föreningsadressen samt att protokoll även sänds till mötesdeltagarna. 

 

Sändlista

§ 12
Övriga frågor 

 

a/ Ola Gustavsson påpekade för den nya zonansvarige att en gemensam inbjudan till Hög-
lands-OL-tävlingarna ska med i SmOF:s inbjudningshäfte. Detta ska vara klart redan i början 
av januari. Han erbjöd hjälp med att översända mallen som han skapat i sin dator. 
Magnus Svensson frågade hur klubbarna ser på behovet av dessa häften. Svaren varierade. 
Vissa klubbar har i princip upphört att beställa dem medan den ansågs viktig för andra 
klubbar och främst för nya OL-familjer. 

Tävlingsinbjud-
ningshäfte 

b/ Ola Gustafsson meddelade att det inte är helt självklart att Midsommarpokalen kommer att 
anordnas nästa år. Det går inte att vara vid Tallbacken p.g.a. att området är avlyst p.g.a. 
Smålandskavlen. Klubben planerar dock vidare. 

Midsommarpokalen
 

c/ Smålandskavlen fick en ny utformning fr.o.m. förra året. I enkäter efteråt har synpunkter 
begärts in och som vanligt varierar svaren mycket beroende på hur läget är i den egna 
klubben. Ola önskade höra vad zonens klubbar tyckte och vad de tyckte om en del förslag 
som kommit in. Åsikterna var som väntat olika men flera tyckte att damer över 40 år inte har 
någon naturlig klass att delta i. 

Smålandskavlen

d/ Magnus Svensson uppmanade klubbarna att anmäla sig till Novemberkonferens i Vrigstad 
även om anmälningstiden redan gått ut. Han kommer där bl.a. att redovisa ett koncept på 
att anordna enkla distriktstävlingar med bara ett mindre antal banor (inte klasser) samt 
andra förenklingar. 
Han propagerade vidare för deltagande i SmOF:s kurshelg i Nässjö den 4 februari. Då 
kommer bl.a. utbildning i MEOS att genomföras igen.  

Konferenser/
Kurser 

e/ Boxholms Urban Andersson frågade om övriga klubbars erfarenhet av att inbjuda till 
vuxenutbildning. Både SOK Aneby och Eksjö SOK hade tyvärr dåliga erfarenheter. Ganska få 
deltagare kom från början och som sedan minskade i antal vid uppföljande träningar och 
tävlingar.  

 

Vuxenkurser

§ 13  
Mötet beslöt att nästa zon-träff med planering inför år 2018 ska genomföras samma vecka 

som i år d.v.s. vecka 47. 
 

Nästa möte

§ 14  
Mötets ordförande och tillika kvällens värd tackade deltagarna och avslutade mötet.  
 
 
 
 
 
 
 

Avslutning

  
Vid protokollet: 
 

 /Rohnny Andersson /


